
   
 

   
 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 21-03-18 kl. 18:00-19:00  

Plats: digitalt  

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  
Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Lena Bohlin (lena.k.bohlin@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se)  

Ej närvarande:  

Andreas Brolin (andreas-2000@hotmail.com)  Förhindrad 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 
2. Val av justeringsman  

Styrelsen beslutar att välja Glenn Josefsson.  

3. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutar att fastställa dagordningen utan anmärkning.  

4. Föregående mötesprotokoll 21-03-03   

Styrelsen beslutar att godkänna protokollet utan anmärkning.    

5. Kassarapport 

Kassören rapporterar att kassan är 368 318,90 kr per den 18/3-2021.  

Styrelsen beslutar att godkänna kassarapporten.  

6. Budget 2021-2026 (med prognos mot 2040) 

Styrelsen beslutar att Budgetförslaget presenteras på årsmötet. 
7. Årsmöte 2021, kallelse, verksamhetsberättelse, framställningar. 

Per och J-O rapporterar hur långt de kommit med framställan: 
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- Förbättring av grusytorna mellan bilkörbanan och gång-/cykelbanan längs 
Västra och Östra Sundskogsvägen.  

Styrelsen beslutar att invänta mer fakta kring vägkanterna/garanti samt ta in mer 
prisuppgifter. Framställan skjuts framåt i tiden. 

8. 24-timmarsskyltar på Parkeringsplatserna.  

Styrelsen beslutar att ge Jan-Ove i uppdrag att ta fram prisuppgifter på 24-
timmarsskyltar. 

9. Belysning, Uddevalla energi 

Styrelsen beslutar att inväntar fakturor från Uddevalla energi för utförda uppdrag 
under 2020. Den första räkningen var ej korrekt, en del av räkningen skulle gå till den 
som kört sönder en stolpe/belysning. 

Styrelsen får information av Glenn att han haft kontakt med Uddevalla energi 
gällande fel på skymningsrelä och dessa är nu åtgärdade. Styrelsen lägger 
informationen till protokollet. 

10. Vägkanter (besiktningsprotokoll) 

Enligt besiktningsprotokoll finns det möjligheter att ta upp problem med bristfälliga 
stödremsor längs asfaltskanterna.  

Styrelsen beslutar att fortsätta driva garantifrågan gällande bristerna på 
asfaltskanterna längs alla vägar. 

11. Fartsänkande åtgärder 

Styrelsen beslutar att ta upp fartsänkande åtgärder på årsmötet. 

12. Kontakt med kommunen gällande trappor på området. 

Uddevalla kommun har inte svarat ännu.  

13. Städdag  

Styrelsen beslutar att ha vårstäddag på utsatt datum som gäller varje år. I år 21-04-10 
kl 10-14. Blir i mindre skala även denna gång på grund av covid-19. 

• Varje gata samlas och städar sin del. 
• Lena skriver ihop en tydlig “Att göra lista” för städdagen. Mer information 

skickas ut samtidigt med årsmöteskallelsen. 
14. Övriga frågor. 

Inga övriga frågor 

15. Nästa styrelsemöte 21-04-14  

 

  



   
 

   
 

Sara Ejnell Svensson Ordförande ____________________ 

Glenn Josefsson Justeringsman ____________________ 

Henrik Balkander Sekreterare ____________________ 


